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LĄDEK-ZDRÓJ (inf. wł.). Inkubator Przedsiębiorczości był miejscem dzisiejszej konferencji
zorganizowanej przy okazji oficjalnego otwarcia gminnej farmy fotowoltaicznej o mocy 1
MW. Rozmawiano o planach na przyszłość, poruszono kwestie kryzysu energetycznego, ale
– jak przystało na tego typu wydarzenie - nie zabrakło prezentacji wyjaśniającej kwestie
techniczne. 
 
– Farma fotowoltaiczna razem z wiatrakami wertykalnymi i odwiert geotermalny - obie rzeczy mamy
zrobione i wymieniliśmy niemal 100% źródeł światła. Bo nie ma nic mądrzejszego jak obniżyć zużycie
prądu, równocześnie dodając do tego wytwarzanie tego prądu. To musi iść zawsze razem: przejścia
na panele na podczerwień, pompy ciepła i wymiana, przede wszystkim w naszej spółce komunalnej,
taboru na elektryczny, gdyż prąd będziemy mieli za darmo. W 31 mieszkaniach komunalnych już
wymieniliśmy panele na podczerwień i  bardzo dobrze się spisują,  i  teraz jak lokatorzy dostaną
relatywnie tani prąd, będą, myślę, i zadowoleni ekonomicznie, a my będziemy się cieszyć, że ten
okropny  smog  nam  zniknie  –  wyrażał  swoje  zadowolenie  burmistrz  Roman  Kaczmarczyk,
wyliczając zmiany w lądeckiej infrastrukturze energetycznej.
 
Elektrownia już funkcjonuje, ale wyniki jej działania poznamy w przyszłym roku. Ponieważ planuje
się dalszy jej rozwój, to gmina zakłada w swoich obiektach zamianę mediów gazowych i węglowych
na pompy ciepła w budynkach użyteczności publicznej, mieszkaniach komunalnych i socjalnych.
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